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ZAPISNIK SA 41.  PLANSKE SKUPŠTINE  

HRVATSKOG MOTOCIKLISTIČKOG SAVEZA  

 
Planska 41.  Skupština HMS-a održana je u subotu 14.12.2024. godine u  prostorijama Hrvatskog 

olimpijskog odbora (HOO), Odranska 1, Zagreb,  s početkom u 11.25  sati. 

 

Prisutni delegati slijedećih članica s pravom glasa: 

 

1. MK ARBANASI – zastupnik opunomoćenik Romeo Pocrnić 

2. MK BEDEKOVČINA -  zastupnik Marinko Hranić 

3. URPMS BIG BIKE RACING – zastupnik Matej Jagodić 

4. MK BJELOVAR - zastupnik Damir Cvjetičanin 
5. BMW MK Zagreb – zastupnik Stjepko Varga 

6. MK BROD –  zastupnik Miro Matković 

7. MKK CALDERIVA -  zastupnik opunomoćenik Matija Šterpin 
8. MCK 97 – zastupnik Miljenko Pernar  
9. MK DI LENARDO RACING – zastupnik opunomoćenik Daniel Juretić 
10. MK GEAR –  zastupnik opunomoćenik Nikola Hranić 
11. MS GRADA ZAGREBA – zastupnik Nenad Đurović 
12. MK KARAS TEAM – zastupnik opunomoćenik Hrvoje Karas 

13. SMK KARLOVAC – zastupnik opunomoćenik Davor Pulez 
14. MK KELAVA – zastupnik opunomoćenik Antonijo Čerkez 
15. MK KRAŠIĆ – zastupnik opunomoćenik Josip Penić Grgaš 
16. MK KRIŽEVCI – zastupnik Stjepan Peršin 

17. MK KVARNER –  zastupnik opunomoćenik Danijel Hatežić 

18. MCK MALA GORICA- zastupnik Martin Vlahovec 

19. MK MATULJI RACING - zastupnik opunomoćenik Gianni Skalamera 

20. MK METALNI RACING TEAM zastupnik opunomoćenik Ivan Bešenić 

21. SK MILENIUM -  zastupnica Darija Pavlic 

22. Moto suci PGŽ  –  zastupnik Ivo Pogorilić 

23. MK MX RIBNIK – zastupnik opunomoćenik Ante Ivandić 

24. MK MX ŠIPEK – zastupnik Nenad Šipek 

25. HMK OTOČAC -  zastupnik Ivan Kotvica 

26. MK PAKRAC LIPIK –  zastupnik opunomoćenik Jure Rosić 
27. MCK PETRINJA – zastupnik opunomoćenik  Nenad Rak 

28. MK PODSUSED – zastupnik Zdravko Pirc 

29. MK POŽEGA PROMET – zastupnik Zlatko Jaroš 
30. ŠK 1. HMK ZAGREB – zastupnik Miro Papec 
31. 1st LAP EXPERIENCE - zastupnik opunomoćenik Robert Žiković 
32. SMK SAVSKI MAROF – zastupnik opunomoćenik Zoran Mioč 
33. MK SOKOL  Požega – zastupnik opunomoćenik Vjekoslav Pavelić 

34. MK ŠMRIKA Racing Team – zastupnik opunomoćenik Franko Sudan 
35. MCK ŠTEFANAC –  zastupnik opunomoćenik Ivica Vlahovac 
36. MCK TRP Marović – zastupnik opunomoćenik Marko Marović 
37. MK VIŠKOVCI – zastupnik opunomoćenik Miljenko Gereš 
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38. MŠD ZABOK – zastupnik Srećko Margetić 

39. MZ ZAGREBAČKE ŽUPANIJE – zastupnica Danica Marović 

40. KOMISIJA SPORTAŠA – zastupnik Dragutin Marović 

41. KOMISIJA SPORTAŠA: zastupnik Nenad Jagodić 

Poslani pozivi – NISU se odazvali zastupnici redovnih članica: 
1) MK Azalea -  Zadar 
2) MK Blatnjavi Muddy – Zagreb 
3) MCK Cetina – Grab 
4) EK Čakovec – Čakovec 
5) EK Malino – Oriovac (Zoran Nožinić došao naknadno, pred kraj sjednice, nije verificiran) 
6) MK Popovača tim - Popovača 
7) EK Pinguente - Buzet 
8) MCK Speed - Donji Miholjac 

 
Poslani pozivi redovnim članicama koje NISU platile godišnju članarinu do 01.03. tekuće godine ili 
nisu ispunile materijalne i financijske obveze za proteklu kalendarsku godinu do 01.03. ili nemaju 
urednu registraciju  s važećim mandatima – članak 27. Statuta: 

1) MK Bedenica – Bedenica (godišnja članarina plaćena 04.03.2024.) 
2) MK Classic Racing – Zagreb – (dug iz prethodne godine plaćen 08.03.2024.) nazočan Igor 

Bošković 
3) MK Docdyno – Vinkovici – (godišnja članarina plaćena 13.03.2024.)  
4) MCK Jaska – (godišnja članarina plaćena 11.03.2024.) nazočna Jadranka Kunović i Ivan Lafter 
5) OTMK Karlovac – (godišnja članarina plaćena 02.05.2024.) nazočan Zdravko Begović 
6) MCK Kvarner – Matulji (godišnja članarina plaćena 02.04.2024.) 
7) MCK Nova Rača – (godišnja članarina plaćena 02.04.2024) nazočan Denis Marendić 
8) SK Untamed – Zagreb (godišnja članarina plaćena 03.04.2024.) 

 
Poslani pozivi privremenim članicama – odazvali se: 

1) MK Blokada Racing Team – nazočan Igor Križanić (morao napustiti sjednicu) 

Poslani pozivi privremenim članicama – NISU se odazvali: 

1) MCK Kutina – Kutina 
2) MK Salona moto - Solin 
3) EEN Liburnija – Jurdani 

4) MK No Limit – Ivanić – Grad 

5) MRT Sveti Ivan Zelina – Sv. I. Zelina 

6) MK Legenda – Đurđevac 

Poslani pozivi novim članicama-aplikantima za članstvo – odazvali se: 

1) Moto&ATV Pustolovi – Samobor – nazočan Predrag Barić 

Poslani pozivi novim članicama- aplikantima za članstvo –  NISU se odazvali: 

1) Zlatni Lug Racing - Požega 

Ostali nazočni Skupštini: Želimir Nogić – kandidat za Komisiju sportaša; Loris Majcan – kandidat za 

Komisiju sportaša; Ivan Višak – kandidat za Komisiju sportaša; Renata Suchy,  glavna tajnica,  Ana 

Čop, tajnica 

Skupštinu je nakon intoniranja himne i minute šutnje otvorio predsjednik HMS-a gospodin Stjepan 

Peršin,  koji je pozdravio sve prisutne, zaželio dobrodošlicu i zahvalio na dolasku. Obavijestio je nazočne 

da će sjednica Skupštine biti snimana.  

Gospodin Peršin je pročitao poslani dnevni red  i predložio da se takav dnevni red prihvati. 
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Takav Dnevni red je jednoglasno usvojen i glasi: 

 

Dnevni red 

1. Usvajanje dnevnog reda i Zapisnika sa  40. Izvanredne Skupštine održane 15.10.2024. 
2. Izbor: 

2.1. verifikacijske komisije – 3 člana 
2.2. zapisničara 
2.3. ovjerovitelja zapisnika – 2 člana 
2.4. izborne komisije - 3 člana 

3. Prijem članica iz privremenog članstva u redovno članstvo u HMS 
4. Prijem novih članica u HMS 
5. Brisanje članica iz članstva u HMS-u  
6. Prijedlozi: 

6.1. Programa rada za 2025. godinu 
6.1.1. Skupštine i njenih tijela – izvjestitelj Stjepan Peršin 
6.1.2. Odbora za sport – izvjestitelj  Antun Karas 
6.1.3. Odbora za motociklizam – izvjestitelj Stjepko Varga 

7. Plan prihoda i rashoda – izvjestitelj Renata Suchy 
7.1. Vlastiti prihodi 
7.2. Prihodi od Hrvatskog olimpijskog odbora (HOO) 
7.3. Ostali prihodi 

8. Rasprava po 6. i 7. točki te donošenje odluka i zaključaka 
9. Izbor  HMS Komisije sportaša 
10. Ostala pitanja i prijedlozi 

 

Gosp. Peršin je predložio da se dostavljeni zapisnik sa 40. izvanredne Skupštine održane 15.10. 2024. 

godine usvoji. 

Članovi Skupštine jednoglasno su usvojili Zapisnik sa 40. izvanredne Skupštine održane 15.10.2024. 

godine. 

 

Ad. 2.  Izbor Komisije za verifikaciju  (3 člana), zapisničara, ovjerovitelja (2 člana), izborne komisije 

(3 člana) 

Na prijedlog  predsjednika Peršina i pojedinih članova Skupštine, Skupština je  jednoglasno prihvatila 

prijedloge kako slijedi: 

2.1. Verifikacijska komisija : Miljenko Pernar; Vjekoslav Pavelić, Zlatko Jaroš 

2.2. Zapisničar : Renata Suchy 

2.3. Dva ovjerovitelja zapisnika :  Zdravko Pirc i Dragutin Marović 

2.4. Izborne komisije za Komisiju sportaša: Nenad Đurović, Davor Pulez i Miljeno Gereš 

 

 Izvješće verifikacijske komisije   

Verifikacijska komisija, Miljenko Pernar, predsjednik,  je izvijestila  da su od 47 članice s pravom glasa 

i 2 predstavnika Komisije sportaša što je ukupno 49 članova i  članica HMS-a s pravom glasa  na 

Skupštini  nazočno 39  članica s pravom glasa i 2 predstavnika Komisije sportaša,  što ukupno čini 41 

glas. Od toga za 21 redovnu članicu  prisutni su opunomoćenici,  a za 20 članica prisutni su zastupnici.  

Natpolovična većina je 22 glasa.  

 

Izvješće verifikacijske komisije jednoglasno je usvojeno. 
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Ad.3. Prijem članica iz privremenog u redovno članstvo HMS-a  

Gosp. Peršin je pozvao gđu Suchy da izvijesti o prijemu u redovno članstvo članica koje su stekle uvjete.  

Gđa Suchy je izvijestila kako slijedi:  

 

Temeljem članka 18. stavak 3 i 4 Upravni odbor je na svojoj 29. sjednici održanoj 28.11.2024. donio 

odluku  da  predlaže Skupštini  primanje iz  privremenog u  redovno članstvo  u  Hrvatskom 

motociklističkom savezu: 

- MCK ŠTEFANAC, Baranjsko Selo 30, 47250 Duga Resa, primljeni u privremeno članstvo  na 6. 

sjednici UO održanoj 24.03.2022. 

- DI LENARDO RACING, Pionirska 4, 51000 Rijeka, primljeni u privremeno članstvo na 6. sjednici 

UO održanoj 24.03.2022. 

- 1st LAP EXPERIENCE, Rožmanići 42, 51221 Kostrena, primljeni u privremeno članstvo na 6. 

sjednici UO održanoj 24.03.2022.  

- MCK MALA GORICA, Mala Gorica 200, 44250 Petrinja, primljeni u privremeno članstvo na 7. 

sjednici UO održanoj 12.04.2022. 

Gosp. Peršin je pozvao kandidate za redovno članstvo koji su u dvorani  da se predstave. Kratko su 

predstavili  klub MCK Štefanac gosp. Ivica Vlahovac, Di Lenardo Racing gosp. Juretić i MCK Mala Gorica 

gosp. Martin Vlahovec. 

 

Članovi Skupštine jednoglasno su usvojili prijem: 

- MCK Štefanac, Di Lenardo Racing, 1st Lap Experience i MCK Mala Gorica iz privremenog u 

redovno članstvo HMS-a.  

 

Gosp. Marko Marović postavlja pitanje kako su se navedeni klubovi stavili u redovno članstvo prije no 

što su izglasani, ne želi komplicirati, samo da sve bude lege artis. Gosp. Pernar odgovorio da su uzeti u 

obzir jer su već tako evidentirani tako da se stanje ne mijenja, ukupno je 41 glas. 

 

Ad.4. Prijem novih članica u HMS 
Gđa Suchy je vezano uz prijem novi članica izvijestila: 
Sukladno  Statutu Hrvatskog motociklističkog saveza, Upravni odbor je na svojoj 22. sjednici održanoj 
04.04.2024. i 23. sjednici održanoj 25.04.2024  godine donio odluke kojima predlaže Skupštini  HMS-a  
da u privremeno članstvo  (nove članice) u Hrvatski motociklistički savez primi: 

- ZLATNI LUG RACING, Industrijska 40, 34000 Požega (plaćena upisnina i članarina za 2024) - 
primljeni na 22. sj. UO 04.04.2024. 

- 1. HRVATSKI MOTOCIKLISTIČKI PUSTOLOVI KLUB, Savrščak 7, 10430 Samobor (plaćena 
upisnina i članarina za 2024) – primljeni na 23. sj. UO  25.04.2024. 

Potrebna dokumentacija nalazi se u tajništvu Saveza. 
 
Članovi Skupštine jednoglasno su usvojili prijem u privremeno članstvo – nove članice HMS-a 

predloženih  klubova: 

- Zlatni lug Racing iz Požege  i 1. Hrvatski motociklistički pustolovni klub  iz Samobora.   

 
Ad.5. Brisanje članica iz članstva u HMS-u 
Gđa Suchy je vezano uz točku brisanje članica iz članstva u HMS-u izvijestila: 
Upravni odbor je na svojoj 29. sjednici održanoj 28.11.2024 temeljem članka 25. Statuta HMS-a donio 
odluku da predloži Skupštini prestanak članstva: 

- MK OROSLAVJE, Oroslavje – ne plaćanje članarine za 2024 i obavijesti da klub ide u likvidaciju 
- MOTO I OFF ROAD KLUB S. I. ZELINA – neplaćanje članarine za 2024. 
- MK SLAVONIJA, Čepin, neplaćanje upisnine i članarine za 2024. Klub je iskazao interes da bi 

ponovno aplicirao za članstvo obzirom da bi sljedeće godine imao vozače 
- MCK BJELOVAR, Bjelovar, neplaćanje upisnine i članarine za 2024. 
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Članovi Skupštine jednoglasno su usvojili prijedlog za brisanje članica iz HMS članstva klubova: 
- MK Oroslavje, Moto i offroad klub Sveti Ivan Zelina, MK Slavonija i MCK Bjelovar.   

 
Ad.6. Prijedlozi programa rada za 2025. Skupštine i njenih tijela, Odbora za sport i Odbora za 
motociklizam 
Gosp. Peršin je izvijestio da je program rada poslan članicama te da se nada da će 2025. godina biti 
bolja, bez promjena kalendara, otkaza utrka i dr. Nakon toga je pročitao plan rada dopunjujući ga 
podacima. Izražava žaljenje što ovdje nije gosp. Karas, direktor Odbora za sport i član Upravnog 
odbora, želi mu brzo ozdravljenje te obavještava  da su u programu rada koji je malo prije obrazlagao  
obrađene i buduće aktivnosti Odbora za sport.  
Zahvalio je HOO-u na suradnji te da se sadašnja suradnja još više proširi s Ministarstvom turizma i 
sporta, Hrvatskom turističkom zajednicom, a ima naznaka da bi se moglo opet surađivati sa INA-om, 
nadalje tu su Euroherc i ostali. Istako je važnost suradnje sa susjednim savezima, te važnost da naši 
delegati sudjeluju u radu FIM komisija.  
Plan rada je u prilogu ovom zapisniku. 
Nadalje navodi da je motociklizam vrlo važan te je pozvao gosp. Stjepka Vargu, delegata u FIM 
komisije za touring i predsjednika Odbra za motociklizam.  
Gosp. Varga je obrazložio plan rada za 2025. godinu koji je bio ranije dostavljen svim članicama. 
Istakao je FIM Touring događanja na kojima ćemo sudjelovati širom Europe, nastavak  HMS Touring 
kupa i u 2025. godini nadajući se brojci od prijeđenih 1 milijun km kojoj smo sada blizu, organizaciju 
treninga sigurne vožnje, posebno je istakao da smo 2025. organizatori FIM Mototour of Nations u 
Međimurju te naveo 3 velike organizacije u zadnjih 15tak godina vezanih uz touring, zatim rad na 
promociji motociklizma u RH, te pokretanje suradnje s moto klubovima u RH koji nisu sportski klubovi 
pa time ne mogu biti članovi HMS, ali imaju kvalitetne aktivnosti za promociju motociklizma u RH. 
Istakao je dobre rezultate na FIM Rallyju u Italiji, od 88 klubova iz 26 zemalja BMWMK Zagreb je bio 
prvi, HMS  kao savez treći, te po brojnosti žena zauzeli smo  treće mjesto. 
Plan rada je u prilogu ovom zapisniku. 
  
Ad.7. Plan prihoda i rashoda 2025. 
Gosp. Peršin je pozvao gđu Suchy da obrazloži plan prihoda i rashoda za 2025.  
Gđa Suchy je obrazložila da se planira povećanje prihoda obzirom da je i HOO nagovijestio 
mogućnost istoga. U idućoj godini više se ne slavi 100 godišnjica pa su u tom pogledu smanjeni i 
prihodi od donacija i reklama, ali su povećani u odnosu na 2023. Izvijestila je da se Financijski plan 
sadrži od plana prihoda i rashoda, plana zaduživanja i otplate te obrazloženja. Članicama je ranije 
dostavljen financijski plan 2025. Predviđa se vlastitog prihoda od 101.500 eura, prihoda od HOO u 
iznosu od 110.018 eura što ukupno čini 211.518 eura. Financijski plan mora biti objavljen na 
internetskoj stranici Saveza. 
Spomenula je da će se ubuduće financijski plan morati raditi prema uputama HOO, sa točno 
navedenim aktivnostima i nastupima sportaša, odnosno imati program usklađen s financijskim 
planom. Savez se ne misli zaduživati, a kako je napisano u obrazloženju (samoprocjena učinkovitosti, 
plan rada prema kontnom planu i dr.) morat će se toga pridržavati.  
 
Ad.8. Rasprava po 6. i 7. točki te donošenje odluka 
Gosp. Đurović skreće pažnju gosp. Vargi  da bi mogli sudjelovati u Guinessovim rekordima obzirom na 
kilometre, a gosp. Varga je izvijestio da će istražiti tu mogućnost.  
Gosp. Marko Marović postavlja pitanje što je s prijavom sportskih trenera u HOO spominjući početnu 
plaću za trenere. Isto tako pita koliko se u planu HOO odnosi na sam sport. 
Gđa Suchy objašnjava situaciju vezanu uz trenere obzirom da smo u tom pogledu izuzeti iz Zakona o 
sportu, te obavještava o tijeku  dosadašnje situaciju obzirom da su već bili pokrenuti korake oko 
školovanja instruktora. Što se tiče HOO financijskog plana od HOO, na sport otpada dio od oko 47-
48000 eura. 
Gosp. Miro Papec primjećuje  timing oko organizacije obje Skupštine istog dana dobiva prednost nad 
drugim kandidatom, te traži da se to ubuduće razdvoji. Gosp. Peršin, koji je i kandidat za predsjednika 
u idućem mandatnom razdoblju na izbornoj Skupštini koja je poslije ove, na taj način već obrazlaže 
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planove, a prije početka ove sjednice dijelio je i  tiskani materijal za izbore koji je imao logo proslave 
100 godina koje on kao drugi kandidat nije imao. Nadalje pita od 19 disciplina motociklističkog sporta 
koje je nabrojio koliko ih je zaista aktivno, koliko njih ima utrke za nacionalno prvenstvo. 
Gosp. Nožinić postavlja pitanje vezano uz planirane prihode gdje se točno vidi tko financira savez, jer 
je prihod od članarina planiran puno veći od sponzorstava i donacija i pita kakav je to savez koji 
planira samo 13.500 eura od sponzorstava i donacija, samo da se zna tko koga financira. 
Gosp. Peršin odgovara zahvaljujući gosp. Đuroviću na prijedlogu. Isto tako obrazlaže da ne trebamo 
biti gluhi, treneri nam trebaju, mladi vozači su tu, predlaže da to bude tema za novu upravu Saveza.  
Gosp. Peršin odgovara gosp. Papecu da ovo nije bila promidžba, već plan i da on nije informiran o 
tomu. Nadalje predlaže tko može do novaca i sponzorstava, neka ga nađe za sebe, za klub, ne treba 
za Savez i navodi primjer gđe Pavlic oko organizacije velikih  utrka na speedway stadionu u manjoj 
sredini te da su vrata nekih ustanova već otvorena. 
Gđa Suchy obavještava vezano uz  financijski plan da je u nekim stavkama kod prihoda članarina,  
HMS račun samo prolazan, a to su međunarodne licence i osiguranja kao i utrke, uplaćuju se po 
primitku u FIM i FIME, što je i vidljivo iz rashoda.  
Gosp. Nožinić obrazlaže da je htio svratiti pažnju na odnos između članarina i vlastitog prihoda te da 
bi prihod od sponzora morao biti veći, treba se potruditi. 
Gosp. Đurović podržava gosp. Nožinića, mi bi morali planirati veću cifru, više se uprihodi od 
sponzorstava u nekoj manjoj firmi no što je u HMS planu. Dodaje da nema sporta bez trenera, 
obavezno napraviti plan za trenere, podsjeća da je Roko Ivandić zapravo „kućni rad“ , van ikakvog 
sustava.  
Gosp. Pirc dodaje vezano uz trenere kako da ljudima da trenere ako nemaš trenere. Onda uči sam, 
navodi sportsko zrakoplovstvo gdje je bio sklapao prijateljstva  i družio se s najboljim svjetskim 
asovima dugi niz godina. 
 
Članovi Skupštine su po raspravi jednoglasno usvojili programe rada za 2025. kao i Financijski plan 
za 2025. godinu. Svi programi i planovi su u prilogu ovom zapisniku i njegov su sastavni dio. 
 
Ad.9. Izbor HMS Komisije sportaša 2024-2028 
Gosp. Peršin je izvijestio  da je članicama poslan dopis vezano uz Komisiju sportaša 
Gđa Suchy je obavijestila da svaki nacionalni savez mora imati komisiju sportaša, a  koju čine prema 
odredbama HMS Statuta 5 sportaša. 
Članicama je poslan kandidacijski list  sa zamolbom da same predlože kandidate za Komisiju sportaša. 
U tajništvo HMS-a do predviđenog roka stiglo je 13 prijedloga.  
Svaki član Skupštine s pravom glasa dobio je glasački listić na verifikaciji te se pristupilo tajnom 
glasanju.  
Nakon glasanja izborna komisija dala je sljedeći izvještaj: 
Gosp. Đurović je izvjestio da je primljen  41 uredno ispunjen glasački listić. Najviše glasova dobio je 
Dragutin Marović 24, zatim Matija Kelava 21 glas,  Nikola Hranić 20 glasova, Nenad Jagodić 20 
glasova, Loris Majcan 20 glasova, Ivan Višak 20 glasova, Luka Kunić 19 glasova, Antonio Raković 19 
glasova, Denis Marendić 17 glasova, Dragan Đukić 16 glasova, Danko Braim 7 glasova, Andrija 
Rončević 1 glas i Želimir Nogić 1 glas.  
Najviše glasova dobili su Dragutin Marović i Matija Kelava i oni su direktno ušli u Komisiju sportaša. U 
drugi krug glasanja idu Nikola Hranić, Nenad Jagodić, Loris Majcan i Ivan Višak te će se od četiri 
kandidata s istim brojem glasova (20) birati tri kako bi se dobio ukupan broj od pet sportaša koji 
prema Statutu čine Komisiju sportaša. 
 
Pristupilo se drugom krugu glasanja s četiri predložena kandidata, zaokružit je potrebno 3. 
Po brojenju glasova Izborna komisija, gosp. Đurović uputio je  pitanje da li se priznaju i oni glasački 
listići  gdje je zaokružen manji broj kandidata od broja navedenog na samom listiću.  
Gosp. Peršin ga je tražio detaljnije o čemu se radi.  
Gosp. Đurović izvještava da je 37 listića bilo sa 3 zaokružena kandidata  kako je bilo i navedeno, dok 
je 4 listića bilo sa 2 zaokružena kandidata.  
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Oko toga se razvila kraća diskusija, uglavnom da li može netko zaokružiti manje, ali ne više od 3 kako 
je bilo navedeno na listiću.  
Na kraju je dogovoreno da se uzmu u obzir listići koji imaju 3 ili manje zaokruženih kandidata.  
Nitko od sportaša nije odustao od kandidature iako su bili pitani.  
 
Nakon drugog kruga glasanja, izborna komisija dala je sljedeći izvještaj: 
Primljen je 41 ispunjeni glasački listić. Najviše glasova dobio je Loris Majcan 38, zatim Ivan Višak 35, 
te Nikola Hranić  25 i Nenad Jagodić  21 glas.  
 
Članovi Skupštine su po glasanju jednoglasno usvojili peteročlanu Komisiju sportaša u sastavu 
Nikola Hranić, Matija Kelava, Loris Majcan, Drago Marović i Ivan Višak. 
 
Članovi Komisije sportaša ponaosob su se kratko predstavili Skupštini.  
 
Gosp. Drago Marović se obratio Skupštini i dao prijedlog obzirom da imamo samo 3 prvaka Europe, a 
to su bili Tim Gajser i Nenad Šipek te sada Roko Ivandić kojem je do sada isplaćeno 1.400 eura 
neoporezivo za sportske uspjehe, stoga moli da Skupština donese odluku da se Ivandiću isplati još 
1.400 eura koliko je ukupno neoporezivo, te kako je  izrastao treba mu nova oprema, da mu se kupi 
nova oprema za motocross.  
 
Pristupilo se glasanju. 
 
Članovi Skupštine  jednoglasno su donijeli odluku da se Roku Ivandiću isplati još  preostalih 1.400 
eura za sportske uspjehe i da mu se kupi nova oprema za motocross.  
 
  
Ad.10. Ostala pitanja i prijedlozi 
Dok se provodilo glasanje za članove Komisije sportaša, predsjednik i zamjenik predsjednika uručili su 
prisutnim članicama zahvalnice povodom 100te godišnjice.  
 
 

Planska Skupština je završila s radom u 13.55 sati. 
 
 

Zapisnik sastavila:       Predsjednik HMS-a 
Renata Suchy        Stjepan Peršin, dipl. ing. 
    

Ovjerovitelji zapisnika: 

     

Dragutin Marović 

 

Zdravko Pirc 


